

行李寄存

起點將提供行李寄存服務，行李必須掛上大會提供之行李牌，並交到行李寄存區寄存，沒有行李牌將不獲受理。行李體積不得超過 45cm x 30cm x 15cm，重量不超過 3kg，寄存物品不可含任何危險品、貴重或易碎物品。請以膠袋存放衣物，大會只負責把寄存之行李運往終點，如有任何遺失或損毀，恕不負責。所有參加者（包括中途退出者）必須於活動當天，在終點憑參加者號碼布領回所寄存之行李。

3個接力點（CP1,CP2,CP4）不設行李寄存

Drop Bag

Drop bag service will be provided at the Start Point. Participant's dropbag must be attached with the baggage tag provided by the organizer and be deposited at the Drop Bag Area. Please place dry clothes in plastic bag. Drop bag without baggage tag will not be handled. Size of the baggage is limited to 45cm x 30cm x 15cm with weight less than 3kg. Content must not be dangerous, valuable or fragile. Organizer will transport all drop bags to the finish point and shall not be liable for any loss or damage. All participants (including mid-way withdrawal participants) must collect their baggage at the Finish Point on the event day by presenting the number cloth.

Bag Drop Service will not be provided at the three Relay Points (CP1,CP2,CP4).

W 榮忠燒臘有限公司

專營叉燒、燒鴨、乳豬、白切雞等各項優質燒臘食品批發及零售

泰式滷水
 海南雞
 手撕雞

泰靚 THAILAND 手撕雞 SHREDDED CHICKEN

沙角 / 竹園 / 寶琳 / 啟田 / 灣仔 / 上水 / 粉嶺 / 觀塘 / 景林 / 馬鞍山 / 灣仔三角街

f 龍鹽雞

www.wingchung.com.hk
 查詢熱線(辦公時間): 2244 3788

圖片只供參考